
telefon      228 44 389  Velferdstinget i Oslo og Akershus 

e-post       post@studentvelferd.no  Villa Eika, Problemveien 5, 0313 Oslo 

nettside    www.studentvelferd.no  Postboks 1088, Blindern, 0317 Oslo 

org. nr.      987 695 595 

INNKALLING OG SAKSPAPIRER 

 

Innkalling til Velferdstingsmøte 

Mandag 7. oktober kl. 16.00 

 

Sted: OsloMet S642 i P48 Eva Balkes hus 

http://www.studentvelferd.no/


  

 

2 

TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  
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INNKALLING TIL VELFERDSTINGSMØTE 07. OKTOBER 2024 

Dette er innkalling til Velferdstingets møte 7. oktober 2024 klokken 16.00. 

Møtet finner sted på OsloMet – S642 i P48 Eva Balkes hus 

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via valgforsamlingen må ved forfall ta kontakt med samarbeidsansvarlig for å finne 

vara.

https://use.mazemap.com/#v=1&campusid=53&zlevel=6&center=10.733324,59.921453&zoom=19.2&sharepoitype=poi&sharepoi=656505
mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:sam@studentvelferd.no
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FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: A-lista 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

ESN: Erasmus Student Network 

GL: Grønn liste 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

UiO: Universitetet i Oslo 

NSKI: NSKI høgskole  

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realisten 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VID: VID Vitenskapelige høgskole 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SKO: Studentunionen Kristiania Oslo
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 

 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

16:00  Registrering og matservering   

16:30  Offisiell møtestart   

 090-24/10 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 091-24/10 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 092-24/10 Godkjenning av dagsorden og 

kjøreplan 

Vedtakssak Møtekonstituering 

 093-24/10 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 094-24/10 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 095-24/10 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 096-24/10 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

17:15 Pause 15min 

17:30 097-24/10 Resolusjon om boligpolitikk Vedtakssak Politikk 

18:15 098-24/10 Velferdstingets driftsbudsjett 2025 Vedtakssak Organisasjon 

18:30 Pause 10 min 

18:40 099-24/10 Tildelingene for tilskuddsåret 2025 Vedtakssak Organisasjon 

19:30 Pause 10 min 

19:40  Tildelingene for tilskuddsåret 2025 - 

fortsettelse 

Vedtakssak Organisasjon 

20:20 100-24/10 Eventuelt  Eventuelt 

20:30  Møtekritikk   

20:40  Møteslutt og møtebrus   
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VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 1 

Saksnummer 090-24/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 2 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 3 

Forslag til vedtak: 4 

Ordstyrer: Kari Anne Andersen og Ola Gimse Estenstad 5 

Protokollfører: Henriette Seim  6 
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GODKJENNING AV INNKALLING 7 

Saksnummer 091-24/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 8 

Innkallingen godkjennes. 9 

Forslag til vedtak: 10 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  11 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 12 

Saksnummer 092-24/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 13 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 14 

Forslag til vedtak: 15 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  16 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 17 

Saksnummer 093-24/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 18 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 19 

Forslag til vedtak: 20 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 21 

SAKSOPPLYSNINGER 22 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  23 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 24 

Saksnummer 094-24/10 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

SAKSOPPLYSNINGER 25 

Denne orienteringen tar for seg arbeidsutvalgets aktivitet fra og med 09.09.2024 til 20.09.2024. Perioden fra 26 

21.09.2024 til 07.10.2024 vil det orienteres muntlig om under møtet. Medieloggen finner du her. 27 

Oppfølging av institusjoner 28 

Samarbeidsansvarlig har vært på studentparlamentsmøte for til OsloMet. Der orienterte vi om arbeidet vi 29 

har gjort siden sist. Det har også vært et studentrådsmøte for Fagskolen Oslo der vi hadde en presentasjon 30 

om Velferdstingets virke. 31 

Verdensdagen for psykisk helse 32 

Leder har deltatt på et møte med Fontenehuset, hvor det ble snakket om samarbeid i forbindelse med 33 

Verdensdagen for psykisk helse. Leder er blitt invitert til å være med i en panelsamtale som handler om 34 

studentenes perspektiver. 35 

Samarbeidsansvarlig har planlagt åpen Villa Eika 10. oktober i forbindelse med verdensdagen for psykisk 36 

helse. Dette vil foregå fra kl. 17.00–20.00 med mat og rebus. 37 

Forberedelser til ViN-samling 38 

Sammen med de andre Velferdstingene, samt de velferdsansvarlige på NMBU og UiS har vi lagt opp til en 39 

fysisk samling på Agder i slutten av september. Velferdstinget i Oslo og Akershus har blitt bedt om å lede 40 

bolken om studentmelding, og gjøre klart en generell presentasjon av hvordan vi jobber. Under samlingen 41 

skal vi også ha et møte med velferdsansvarlig i NSO, Sigve Næss Røtvold. 42 

Politisk arbeid 43 

På fredag den 13. september møtte leder, nestleder og politikk- og medieansvarlig representanter fra Oslo 44 

Venstre for å snakke om SO23. Dette la grunnlag for et godt videre samarbeid. Arbeidsutvalget har kontaktet 45 

samtlige grupper i Oslo bystyre for budsjettprosessen. Onsdag 18. september leverte arbeidsutvalget svar til 46 

høring om endringer i utbetaling av tilskuddsordning fra husbanken for studentboliger. Torsdag 19. møtte 47 

leder og politikk- og medieansvarlig leder for Punkt Oslo, Ida Laustsen. Der snakket vi om studenthus SO23 48 

og hvordan Punk Oslo kan hjelpe studenter.. 49 

Panelsamtale  50 

I samarbeid med DNS planlegger leder en panelsamtale som vil finne sted den 24. oktober. Panelsamtalen 51 

vil handle om seksuell helse for studenter. 52 

https://www.studentvelferd.no/vt-i-media/
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Tildelingsprosessen 53 

I sakspapirene finner dere saken om tildelingene for 2025. Der ligger innstillingen fra budsjettkomiteen i 54 

tillegg til innstilt sum. Budsjettkomiteen har hatt to møter siden høstseminaret. Tirsdag 10. september 55 

inviterte vi alle søkerorganisasjonene til spørsmålsrunde, der budsjettkomiteen og fullmaktskomiteen fikk 56 

oppklarende svar på søknadene og budsjettkomiteen fikk diskutert alle søknadene. 12. september møttes 57 

budsjettkomiteen på Villa Eika og formulerte innstillingen dere kan lese i den respektive saken. 58 

Budsjettkomiteen har bestått av ivrige medlemmer, som har tatt oppgaven på strak arm, og vi gleder oss til 59 

å la Velferdstinget komme med endelig tildelingssum.  60 
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 61 

Saksnummer 095-24/10 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 62 

Saken tas til orientering. 63 

Forslag til vedtak: 64 

Saken tas til orientering. 65 

SAKSOPPLYSNINGER 66 

Kjære Velferdsting! 67 

Under følger en orientering fra SiO-HS om tiden siden sist VT.  68 

1. Hva skjer i SiO for tiden 69 

i. Drift er ved det normale 70 

ii. SiO Mat og drikke leverer over budsjett (etter en lengre periode med dårlige tall) 71 

1. 80% av kundene i SiO mat og drikke i perioden januar til august i år, var studenter. Dette 72 

er økning fra 78% i samme periode i 2023. 73 

iii. Ny foretaksstrategi er vedtatt og i ferd med å implementeres (gjeldende fra 01.01.2025)! 74 

1. Tusen takk til VT for gode innspill 75 

2. SiOs nye visjon: «Gode studentliv for en bedre fremtid» 76 

3. Tre hovedambisjoner kommende fem år:  77 

a.  78 
iv. 293 nye studentboliger på Kringsjå og i Vulkan studenthus åpnes og fylles opp utover høsten.   79 

2. Viktige saker siden sist 80 

i. Siste styremøte var 18.09.24 81 

ii. SiO har inngått en samarbeidsavtale med de andre samskipnadene i Norge. Avtalen skal sikre 82 

effektivisering og kostnadsbesparelser på tvers av samskipnadene 83 

iii. SO23:  84 

1. Styret i SiO har konkludert med at det ikke lar seg gjøre å realisere et redusert studenthus 85 

i bygget uten betydelig støtte fra stat og kommune. Styret vedtok i april at man skal gjøre 86 
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et forsøk på å sikre ekstern finansiering fra Oslo kommune og staten. Dette ble orientert 87 

om til VT 29.04.24 88 

2. Vi har pr. 20.09.24 ikke mottatt noe skriftlig svar fra Oslo kommune på søknad om 89 

finansiering som ble sendt i mai.  90 

 91 

3. Viktige saker fremover:  92 

i. Sikre tomter for å bygge studentbolig på i tiden fremover 93 

ii. Fortsatt fokus på SiOs tilstedeværelse for studenter på mellomstore læresteder 94 

 95 

4. Innsending av spørsmål fra VT-representanter 96 

i. Det er viktig for meg at disse orienteringene oppleves som relevante for dere i VT! Husk derfor å 97 

sende inn spørsmål og innspill som dere vil skal tas opp i SiO-HS sin orientering! Link: 98 

https://forms.office.com/e/iVFQ4SWqbp  99 

https://forms.office.com/e/iVFQ4SWqbp
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ANDRE ORIENTERINGER 100 

Saksnummer 096-24/10 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 101 

Saken tas til orientering. 102 

Forslag til vedtak: 103 

Saken tas til orientering. 104 

KULTURSTYRET 105 

Siden sist har Kulturstyret har hatt høstseminaret der nye medlemmer og varaer fikk innføring i Kulturstyrets 106 

arbeid og opplæring i regi av SiO Foreninger. Selve høstsemestret ble ledet av Polina mens opplæring i regi 107 

av SiO Foreninger ble holdt av Mike Furstenberg – leder i SiO Foreninger.  108 

På høst seminaret har Kulturstyret sett på prioriteringer i internbudsjettet, vedtatt søknadsfrister og 109 

møtedatoer, og behandlet søknader.  110 

Oversikt over tildelingene så langt i 2024  111 

Møte dato  Antall søknader Omsøktsøkt sum  Tildelt  

21.01.2024 35 1 545 697,00 kr 762 230,00 kr 

13.02.2024 26 526 971,00 kr 307 199,00 kr 

28.02.2024 23 605 176,00 kr 371 396,00 kr 

20.03.2024 23 1 154 985,00 kr 593 305,00 kr 

24.04.2024 23 523 611,00 kr 240 233,00 kr 

06.06.2024 30 885 592,00 kr 320 598,00 kr 

01.09.2024 21 566 273,00 kr 348 873,00 kr 

25.09.2024 12 203 350,00 kr 

 

Sum 193 6 011 655,00 kr 2 943 834,00 kr 

Neste møte er planlagt 25. September der vi skal behandle 12 søknader til summen av 203 350 kroner. 

Muntlig orientering rundt søknadstall kommer på VT møte.  
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Hvid dere har noe spørsmål så er det bare å sende e-post til kulturstyreleder@studentvelferd.no eller å 

komme innom Villa Eika på mandager eller fredager.  

UNIVERSITAS 112 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 113 

RADIO NOVA 114 

Radio Nova har akkurat gjennomført inntak av nye medlemmer. Dette semesteret har Radio Nova tatt inn ca 115 

80 nye medlemmer, som er høy rekord. Vi har lyst ut stillingen til Radio teknisk sjef, og jobber nå med å finne 116 

en ny person til stillingen.  117 

Vi har fått et nytt program dette semesteret, Jugepave - Et gameshop på Radio Nova med nye gjester hver 118 

uke. Gjestene skal villede lytteren og sine motstandere i studio til beste evne. Gjestene leser totalt ukjente 119 

påstander seg selv, noe oppdiktet og noe sant, resten av studio skal med pinlige eller alvorlige spørsmål skille 120 

fakta fra fiksjon. Klarer du å tyde løgnen? 121 

Nyhetsredaksjonen er godt i gang med ordinære sendinger og har begynt å planlegge emneknagger for 122 

høsten. Med to nye journalister dekker vi aktuelle temaer som studentøkonomien og boligmarkedet. I 123 

emneknaggen har vi produsert en episode om Oslos leiemarked, som ferdigstilles i skrivende stund. Vår neste 124 

gjest er NSO-leder Kaja Ingdal Hovdenak. 125 

Vi er en måned unna å gjennomføre den første studentradiofestivalen i Norge. Vi har gått sammen med 126 

Studentradioen i Bergen, Trondheim og Volda. Vi skal møtes 11-13. oktober på Chateau Neuf, programmet 127 

er fylt opp med profiler fra bransjen. Vi håper at dette blir en suksess og at det er noe som kan gjennomføres 128 

ved gjevne mellomrom.  129 

VALGKOMITEEN 130 

Siden sist møte i Velferdstinget har ikke valgkomiteen hatt alt for mye arbeid på hendene, men vi har laget 131 

en liten oversikt over hvordan vi vil gjennomføre valget som skjer allerede i desember. For at vi i 132 

valgkomiteen skal få et så godt utgangspunkt som mulig vil vi oppfordre alle som vet at de skal stille til valg 133 

om å gjøre det så tidlig som mulig. 134 

 

For å kunne gi alle så god som mulig informasjon har vi samlet litt nyttig informasjon i forkant av valget. 135 

Nedenfor finner dere foreløpige datoer, vervene som valgkomiteen skal innstille på og hvordan 136 

valgprosessen i grove trekk vil bli gjennomført.  137 

 

 

mailto:kulturstyreleder@studentvelferd.no
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Hvilke verv skal velges?  138 

To medlemmer til SiO hovedstyre (med personlig vara), med funksjonstid på to år (01.01.2025 - 31.12.2026)  139 

Blant medlemmene av SiO hovedstyre skal det velges en styreleder, med funksjonstid på ett år (01.01.2025 140 

- 31.12.2025)  141 

Leder av kulturstyret, med funksjonstid på ett år (01.01.2025 - 31.12.2025)  142 

Ett medlem til klageutvalget for tildeling av bolig (med personlig vara), med funksjonstid på to år 143 

(01.01.2025 - 31.12.2025)  144 

Ett medlem til klageutvalget for tildeling av bolig (med personlig vara), med funksjonstid på ett år 145 

(01.01.2025 - 31.12.2025)  146 

Ett medlem av kontrollkomiteen, med funksjonstid på ett år. (Med umiddelbar virkning frem til neste 147 

høstvalgmøte) 148 

 
Viktige (foreløpige) datoer  149 

Fra og med 8. oktober kan man stille til valg, og bli vurdert av valgkomiteen. Det vil bli lagt ut et skjema på 150 

studentvelferd.no som kandidatene fyller ut. På samme tid vil det bli lagt ut et annet skjema til “tipslinjen”, 151 

hvor hvem som helst kan tipse valgkomiteen om potensielle kandidater vi bør snakke med.  152 

Intervjuene vil foregå 11.-13. november, så hvis du vil stille til valg: sett av datoene! Vi vil sende ut 153 

informasjon om hvordan intervjuene vil bli gjennomført til alle kandidatene, og vi svarer alltid på spørsmål 154 

dersom noen har spørsmål eller er usikker på denne delen av prosessen. 155 

Sofapraten vil bli arrangert av AU. Eventuelle spørsmål kan henvises til dem.  156 

Personlige redegjørelser vil bli gjennomført over telefon innenfor datoene som er listet opp nedenfor. En 157 

personlig redegjørelse er en begrunnelse for hvorfor man er innstilt eller ikke innstilt.  158 

 

 

 

 

 

8. oktober   Det åpnes for å stille til valg, og “tipslinjen” åpnes.  159 

8. november   “Tipslinjen” lukkes  160 

10. november   Frist for å stille til valg og bli vurdert av valgkomiteen.  161 

11. november-  Intervjuer av kandidater  162 

13. november  163 

14. november  Sofaprat  164 

23./ 24. november Personlige redegjørelser for kandidatene  165 

25. november   Innstillingen offentliggjøres  166 

2. desember   Valgmøte  167 

 

Habilitet i valgkomiteen 168 

For oss i valgkomiteen er det viktig at Velferdstinget i Oslo og Akershus har tillit til at vi kan behandle 169 

habilitet. Derfor nevner vi habilitet i god tid før valget. Habilitet går ut på å kunne avgjøre en sak fordi man 170 

ikke har personlig interesse av avgjørelsen.  171 
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Valgkomiteen vil forholde seg til vedtektenes §14-5 om habilitet, samt velferdstingets etiske retningslinjer 172 

ved benhangling av habilitet og inhabilitet.  173 

Vi i valgkomiteen vil ha en løpende dialog med administrasjonen og kontrollkomiteen for å vurdere habilitet 174 

dersom vi er i tvil. Så langt det lar seg gjøre vil VT få informasjon om habilitet fra valgkomiteens side.  175 

 176 

Henvendelser rundt valget kan rettes til leder av valgkomiteen: Benedicte Marie Finneide på 177 

benedicte.finneide@gmail.com. 178 

ARGUMENT 179 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 180 

SIO MAT OG DRIKKE 181 

Det foreligger ingen skriftlig orientering.  182 

mailto:benedicte.finneide@gmail.com
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RESOLUSJON: MIDLERTIDIGE LØSNINGER FOR STUDENTBOLIGER I OSLO 183 

Saksnummer 097-24/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

Vedlegg Resolusjon: Midlertidige løsninger for studentboliger i Oslo 

Arbeidsutvalgets innstilling: 184 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar resolusjonen. 185 

Forslag til vedtak: 186 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer under møtet. 187 

SAKSOPPLYSNINGER 188 

De siste årene har det vært en betydelig økning i antallet studenter som søker høyere utdanning i Oslo. Dette 189 

har forsterket den allerede akutte mangelen på studentboliger i byen. Selv om behovet er prekært, møtes 190 

prosessen med å bygge nye studentboliger på betydelige hindringer og forsinkelser. Dette inkluderer 191 

langvarige reguleringsprosesser, ressursknapphet og byråkratiske flaskehalser, som alle bidrar til en treg 192 

utbyggingstakt. Denne situasjonen har ført til at mange studenter er tvunget til å konkurrere om et begrenset 193 

utvalg av dyre og upassende boligalternativer, og mange sliter med å finne et sted å bo i det hele tatt. Dette 194 

skaper en uholdbar situasjon for både nåværende og fremtidige generasjoner av studenter. 195 

I møte med politikere og kommunen blir arbeidsutvalget møtt med utfordringer på hvordan boligkrisen kan 196 

løses. Det har nylig blitt lagt mye mer vekt på midlertidige løsninger som kan utføres nå, siden å bygge 197 

permanente studentboliger tar mange år. Arbeidsutvalget ønsker derfor å legge frem en resolusjon med ny 198 

politikk som arbeidsutvalget kan ta med seg i møte med politikerne. 199 

Det er viktige spørsmål som arbeidsutvalget ønsker at Velferdstinget svarer på. Hvordan kan midlertidige 200 

studentboliger best fungere for studentene, hvis det er dette vi ønsker? Hvor langt unna studiestedene kan 201 

studentene bo, uten at reisevei går ut over studier, jobb og sosialt liv? Burde byggeprosjekter som ikke 202 

fullføres av andre byggherrer kunne bli kjøpt opp av SiO for å bli gjort om til studentboliger? Arbeidsutvalget 203 

håper Velferdstinget kommer med mange gode forslag til hvordan studentboligkøen neste år og i 2026 blir 204 

mindre enn i år. 205 

Resolusjonen er ment som supplerende politikk for Velferdstinget. Derfor ber arbeidsutvalget 206 

representantene om å sette seg inn i boligpolitisk dokument og politisk grunndokument på våre nettsider. 207 

Resolusjonen i vedlegget er kort, og kan brukes som et lerret til å legge til mer politikk om midlertidige 208 

løsninger. Arbeidsutvalget anbefaler å gå nøye igjennom politikken som foreslås. Vi ønsker at 209 

representantene diskuterer alle forslag godt. Arbeidsutvalget ønsker også at representantene kommer med 210 

forslag til hvordan disse tiltakene kan reguleres godt. 211 

https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2023/02/Boligpolitisk-dokument.pdf
https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2024/02/Politisk-grunndokument-for-Velferdstinget-i-Oslo-og-Akershus.pdf
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Begrepsforklaring: 212 

Modulbygg/modulhus fra Wikipedia: Modulhus er prefabrikkerte boenheter som kan fraktes til 213 

plasseringsstedet ved hjelp av en lastebil/trekkvogn. Husenes størrelse kan variere i lengde. Hver modul har 214 

normalt en begrenset bredde, for å kunne fraktes på offentlig vei. Flere moduler kan dog settes sammen, ved 215 

siden av hverandre, eller i vinkel. Husene kan benyttes som både permanente boliger og som midlertidige 216 

flyttbare boenheter.  217 

https://no.wikipedia.org/wiki/Modulhus
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VELFERDSTINGETS DRIFTSBUDSJETT 2025 218 

Saksnummer 098-24/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Velferdstinget ER2023-BU2025, Noter til budsjett 2025, Kulturstyrets økonomiske oversikt, 

tildelingsbrev fra SiO  

Kontrollkomiteens innstilling: 219 

Forslag til driftsbudsjett 2025 vedtas. 220 

Forslag til vedtak: 221 

Velferdstinget vedtar vedlagt forslag til driftsbudsjett for Velferdstinget 2025, med de endringer som kommer 222 

frem på møtet. 223 

SAKSOPPLYSNINGER 224 

Det søkes om 4 200 000 kroner til drift av Velferdstinget i 2025, som er en økning på 500 000 kroner fra 2024. 225 

I fjor ble Velferdstinget tildelt 3 700 000 kroner, som var det samme som tildelt sum i 2023. Velferdstinget har 226 

over flere år prøvd å bygge ned egenkapital, og har bevisst ikke søkt om økt tildeling for å heller bruke av 227 

egenkapitalen. Det har vært varslet siden 2021 at vi fra og med 2025 igjen må øke tilskuddet for å henge med 228 

lønns- og prisvekst. 229 

Driftsinntektene til Velferdstinget består av ett tilskudd fra SiO på 21 000 000 kroner. Store deler av dette 230 

beløpet blir delt ut til andre foreninger på tildelingsmøtet, og i år er det en innstilling fra budsjettkomiteen 231 

om at samlet beløp på 16 800 000 blir tildelt andre foreninger. Velferdstinget får hvert år 150 000 kroner av 232 

Oslo kommune for å administrere Studenthovedstaden. Vi deler også kontorer med Studentparlamentet ved 233 

Universitet i Oslo (SP-UiO) og fakturerer disse for fellesutgifter Velferdstinget legger ut for. 234 

Velferdstinget har lenge hatt en høy egenkapital, og ved å ikke øke søknadssummen fra tilskuddet fra SiO i 235 

over flere år har denne minket. Vi må nå øke tilskuddet til Velferdstinget, men vi opplever at dette ikke er 236 

ekstraordinært da det har vært informert om over tid. Driftsbudsjettet legger fortsatt opp til at man skal gå i 237 

et underskudd i 2025, som ikke vil være bærekraftig særlig mye lenger. Fra 2026 må Velferdstinget se på å 238 

øke driftsinntektene enda mer. 239 

Det er regulert at arbeidsutvalget skal være honorert etter lønnstrinn 25 i statenslønnstrinn. I 2024 har ikke 240 

stat og fagforeninger blitt enige om nye lønnstrinn og vi venter fortsatt på hva de nye lønnstrinnene blir. 241 

Dette medfører at arbeidsutvalget i år ikke har fått justert lønnen sin og vi vil måtte tilbakebetale 242 

arbeidsutvalget når de nye lønnstrinnene er klare. Da vi ikke aner hva de nye lønnstrinnene kommer til å 243 

lande på, tar vi høyde for å revidere budsjettet på vårseminaret, da vi forhåpentligvis har de nye 244 

lønnstrinnene og vet hvor mye lønnen øker med. 245 
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Endringer av budsjettet 246 

Regnskapet til Velferdstinget har over flere år vært ført i Visma, mens vi i 2023 gikk over til å bruke Tripletex. 247 

Dette har medført en opprydding i kontonummer og navn, og vi la frem budsjett for 2023 i nytt format – dette 248 

vil også si at vi bare viser regnskap for 2023 i dette formatet, for regnskap bakover i tid henviser vi til tidligere 249 

sakspapir. 250 

 

251 
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TILDELINGER FOR TILSKUDDSÅR 2025 252 

Saksnummer 099-24/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved nestleder Mitra Fagerli Rahman 

Vedlegg Habilitet 

Budsjettkomiteens innstilling 253 

Budsjettkomiteens innstilling er omfattende, og derfor gjort rede for i sakspapiret. 254 

Forslag til vedtak: 255 

Velferdstinget vedtar tilskuddsbudsjettet til studentmedier, studentkultur og idrettslag, med de endringene 256 

som fremkommer på møtet. 257 

SAKSOPPLYSNINGER 258 

Generelt 259 

Søknadene til organisasjonene ligger tilgjengelig på studentvelferd.no, og kan leses digitalt. Kultur- og 260 

mediepolitiske tildelingskriterier kan også leses digitalt her. 261 

Hver søkerorganisasjon får muligheten til å legge frem sin søknad på møtet og svare på spørsmål. 262 

Representanter oppfordres til å sende inn spørsmål til den enkelte søknad på forhånd. Spørsmål kan sendes 263 

til nestleder@studentvelferd.no. Nestleder vil videreformidle spørsmålene til den aktuelle 264 

søkerorganisasjonen. Spørsmålene besvares av søkerorganisasjonen på møtet, slik at alle har samme 265 

vurderingsgrunnlag. 266 

Vi oppfordrer til å sende inn endringsforslag i forkant av møtet. Dersom man ønsker å sende endringsforslag 267 

som foreslår endringer på 20% eller mer må disse bli sendt inn senest fem virkedager før møtestart, jf. § 3-7 268 

i Velferdstingets vedtekter. Lenken til skjema for innsending av endringsforslag finner du i møteinnkallingen. 269 

Bakgrunn for saken 270 

Velferdstinget deler årlig ut midler til studentmedier, studentkultur og idrettslag, i tillegg til at det settes av 271 

midler til egen drift. Midlene som deles ut kommer fra semesteravgiften som betales av alle studenter 272 

tilknyttet Studentsamskipnaden SiO, hvert semester. Den ligger per dags dato på 690 kroner per semester. 273 

I arbeidsutvalgets orientering kan du lese om prosessen i forkant av tildelingsmøtet. 274 

I år har Velferdstinget mottatt ni søknader om tilskudd. Det er budsjettkomiteen som har 275 

innstillingsmyndighet på søknadene. Nestleder i arbeidsutvalget og budsjettkomiteen har vært i møter med 276 

alle søkerorganisasjonene for å innhente informasjon og for å sikre en så god behandling av søknadene som 277 

mulig. 278 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2023/01/Kultur-og-mediepolitiske-tildelingskriterier-for-Velferdstinget-i-Oslo-og-Akershus.pdf
mailto:nestleder@studentvelferd.no
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Arbeidsutvalget har vedtatt å innvilge dispensasjon fra kultur- og mediepolitiske tildelingskriterier for noen 279 

organisasjoner. Arbeidsutvalget bemerker at brudd på kultur- og mediepolitiske tildelingskriterier ikke vil gis 280 

dispensasjon for, uten en særskilt grunn i årene fremover. Arbeidsutvalgets vedtak er beskrevet i vedlegg til 281 

saken. Dersom Velferdstinget ønsker å overprøve arbeidsutvalgets vedtak må det gjøres aktivt voteres over. 282 

Bakgrunn for budsjettkomiteens innstilling 283 

Budsjettkomiteen har gjort en helhetlig vurdering av alle søknadene med vekt på søkernes behov, størrelse 284 

og søknad. Budsjettkomiteen har i sin innstillingsprosess brukt søknadene og svarene fra spørsmålsmøtene 285 

som bakgrunn for innstillingen. 286 

Diskusjonene innad i budsjettkomiteen har vært grundige og omfattende, og har ført til innstillingene som 287 

presenteres i dette sakspapiret. Etter innvilget sum fra SiO på 21 000 000 kroner har vi måttet kutte 2 390 288 

000 kroner fra søknadssummene, men selv med kuttene har budsjettkomiteen valgt å innstille på å innvilge 289 

full sum til flere av organisasjonene. 290 

Budsjettkomiteen ønsker å påpeke at budsjettkomiteen følger Velferdstingets kultur- og mediepolitiske 291 

tildelingskriterier. Disse er vedtatt av Velferdstinget og legger grunnlaget for hva vi har innstilt at 292 

Velferdstinget bør prioritere semesteravgiften på. Verdt å merke er at budsjettkomiteen har sett flere brudd 293 

på tildelingskriteriene hos noen av organisasjonene – budsjettkomiteen mener likevel at det er rett å tildele 294 

dem støtte fra semesteravgiften som et likevel godt studentvelferdstilbud. Velferdstinget kan lese i 295 

enkeltinnstillingene hvilke kriterier som er blitt tatt med i beregningen og ikke. 296 

Budsjettkomiteen har innstilt full sum eller redusert sum, og ikke innstilt på mer enn søknadssummen på 297 

noen av søkerorganisasjonene. Dette gjør budsjettkomiteen fordi vi ønsker å dekke det reelle behovet til så 298 

mange av søkerorganisasjonene som mulig. Ved å ikke gå over reell søknadssum, bidrar vi ikke til å øke 299 

eventuell egenkapital og tilbyr midler der semesteravgiften kan bistå organisasjonene på best mulig måte. 300 

Budsjettkomiteen mener dette også vil sikre tilstrekkelige velferdstilbud til flest studenter. 301 

Budsjettkomiteen har valgt å innstille på å tildele midler fra semesteravgiften til alle søkerorganisasjoner, 302 

men enser at det er behov for å ta en mer prinsipiell debatt om hva semesteravgiften skal brukes til. SiOs 303 

hovedstyret innvilget et tilskudd som var 1 000 000 kroner mindre enn hva Velferdstinget vedtok å søke om, 304 

ved det oppfordrer SiOs hovedstyre Velferdstinget å i større grad prioritere bruken av semesteravgiften. Så 305 

lenge semesteravgiften ikke justeres årlig, må Velferdstinget ta avgjørelser på hvordan midlene faktisk skal 306 

brukes. Ettersom den totale søknadssummen øker mer enn inntektene av semesteravgiften mener 307 

budsjettkomiteen at det er behov for å løfte en debatt om bærekraftig bruk av semesteravgiften. 308 

Budsjettkomiteen mener derimot at dette ikke er en debatt som Velferdstinget bør ha på tildelingsmøtet, 309 

ettersom det er såpass sent i søknadsprosessen og det er tildelingskriteriene som i dag skal legge føringer 310 

for hva som regnes som studentvelferdstilbud og god bruk av semesteravgiften. Budsjettkomiteen ber 311 

Velferdstingets arbeidsutvalg om å finne tid til å ta denne prinsipielle debatten og å løfte tildelingskriteriene 312 

ved en senere anledning.  313 
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INNSTILLING OG BEGRUNNELSE 314 

Forslag til tilskuddsbudsjett til studentmedier, studentkultur og idrettslag for 2025 315 
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Universitas 316 

 

Universitas er en viktig aktør for studentene, noe vi i budsjettkomiteen anerkjenner. Universitas leverer dog 317 

en ufullstendig søknad innen fristen, uten revisors beretning og mangel på noter til regnskapet. Revisors 318 

beretning har ikke, ved dato for sakspapirskriving, blitt ettersendt til budsjettkomiteen. Budsjettkomiteen 319 

anerkjenner nyansatt daglig leder og styrets engasjement for organisasjonen og vilje til å rydde opp i egen 320 

økonomi, dog er det likevel mangler i budsjettet lagt frem. Budsjettkomiteen oppfatter at det å ikke levere en 321 

fullstendig søknad, selv etter beskjed om å ettersende manglende dokumenter, strider mot 322 

tildelingskriteriene. 323 

Universitas budsjetterer ikke med summen de mener de kommer til å måtte bruke. Under spørsmålsrunden 324 

påpeker Universitas at det i søknaden foreligger et budsjett som viser et lavere forbruk enn det de planlegger 325 

å bruke, budsjettkomiteen ser på det som utfordrende å forutse hva Universitas ønsker å bruke penger på 326 

når organisasjonen sier at budsjettet ikke viser reelle tall for neste års virksomhet. Budsjettkomiteen har valgt 327 

å innstille på å tildele Universitas deler av søknadssummen, selv om søknaden ikke holder Velferdstingets 328 

standard. 329 

Budsjettkomiteen mener at Universitas kan komme rundt det innstilte kuttet ved å se på muligheten for å 330 

redusere antall utgaver og se på andre måter å drifte på. Budsjettkomiteen anerkjenner Universitas sitt 331 

historiske omdømme, men mener at det er mer gunstig for et flertall av semesterregistrerte studenter at 332 

Universitas ser på andre muligheter til å drifte, enn at de igjen må søke om en stor sum fra semesteravgiften 333 

for å opprettholde et godt rykte. Budsjettkomiteen ser på tidligere innstillinger at Universitas har fått flere 334 

muligheter til å komme seg på bena igjen, derfor mener budsjettkomiteen å kutte i summen er det mest 335 

bærekraftige for semesteravgiften i år. 336 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Universitas 3 350 000 kroner.  337 
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Radio Nova 338 

 

Radio Nova er Oslos studentradio, og er en viktig aktør og arena for studenter. De skriver en god og tydelig 339 

søknad, og budsjettkomiteen har opplevd en ryddig søknadsprosess med Radio Nova. 340 

Radio Nova viser tydelig i søknaden sin at de søker om nødvendig sum og viser reduserte poster i budsjettet 341 

sitt der de ikke har brukt midler det siste året. Radio Nova viser en inderlighet i arbeidet og en forståelse 342 

rundt velferdstilbud og bruk av semesteravgiften. Søkerorganisasjonen har vært svært tilgjengelig til å svare 343 

på spørsmål og oppklare eventuelle uklarheter i forhold til søknaden. Budsjettkomiteen ser nødvendigheten 344 

av investeringen Radio Nova planlegger å gjøre ved nytt nettsted, og ser at de i tillegg har valgt det absolutt 345 

billigste alternativet og ønsker å bruke semesteravgiften på en bærekraftig måte. 346 

Budsjettkomiteen mener Radio Nova har sendt inn en god søknad og ønsker å gi Radio Nova full pott, en liten 347 

økning fra tildelingssum fra i fjor, for å sikre bærekraftig drift. Radio Nova oppfyller tildelingskriteriene på 348 

generelt grunnlag og har en plan for hvordan de skal oppnå kravet om minst 10 % nynorsk og engelsk. Ved 349 

innvesteringen av nytt nettsted mener Radio Nova kravet om engelsk og nynorsk vil ivaretas. 350 

Budsjettkomiteen ønsker å påpeke at utviklingsprosjektene som er planlagt skal finansiere seg selv, ved 351 

podkast-samarbeid det kommende året, og er ikke planlagt at skal finansieres ved bruk av semesteravgiften. 352 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Radio Nova 2 300 000 kroner.  353 
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Argument 354 

 

Argument er et tverrfaglig og politisk uavhengig magasin, som tilbyr studenter en bredde innad i 355 

studentmediene. Argument har levert en god og ryddig søknad. Budsjettkomiteen anerkjenner at 356 

studentmedier faller ofte mellom to stoler og har utfordring ved å søke ekstern finansiering. 357 

Argument har ikke økt søknadssummen sin betraktelig, de søker midler til drift og ser aktivt på eksterne 358 

prosjektmidler til arrangementer og lignende. Budsjettkomiteen ønsker å innstille på å tildele full sum til 359 

Argument og gi dem mulighet til å få et større overskudd i deres drift fordi budsjettkomiteen mener dette vil 360 

gagne studentene i Oslo og Lillestrøm på en god måte. 361 

Budsjettkomiteen anerkjenner også deres iver til å kontakte andre utdanningsinstitusjoner for å nå ut til flere, 362 

og deres fleksibilitet med nytt valg av papir i utgaven deres som et aktivt forsøk på å senke prisene. 363 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Argument 390 000 kroner.  364 
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Det Norske Studentersamfund (DNS) 365 

 

DNS og Chateau Neuf er Oslo-studentenes storstue, og er en viktig bidragsyter til studentenes trivsel og 366 

tilhørighet til Oslo som studentby. I tillegg søker underorganisasjonene Cinema Neuf, Teater Neuf og 367 

Konsertforeningen Betong sammen med DNS, og viser godt hvordan pengene de får tildelt vil bli brukt. 368 

DNS begrunner godt alle sine poster i budsjett og regnskap. Under prosessen har de vært svært 369 

imøtekommende og har svart godt på budsjettkomiteens spørsmål. Budsjettkomiteen mener det er viktig å 370 

støtte DNS, og at det er en god og bærekraftig bruk av semesteravgiften. Likevel har budsjettkomiteen valgt 371 

å redusere innstilt sum en god del. Dette er på grunn av arbeidet med en ny studentkantine i bygget. Arbeidet 372 

med denne er i startfasen, og de søker om midler til å se hvilke muligheter de har til å bygge en kantine. 373 

Budsjettkomiteen mener i grunn at en kantine på Chateau Neuf vil være et godt velferdstilbud og ønsker å 374 

støtte tilbudet, men har bedt DNS om å finne midler til forarbeidet andre steder, og mener at å kutte summen 375 

med 445 000kr og heller støtte kantinen ved en senere anledning er den beste bruken av semesteravgiften i 376 

år. 377 

DNS skriver at ved redusert tildelingssum vil kantineprosjektet utsettes. Derfor har budsjettkomiteen valgt å 378 

redusere søknadssummen med kantinekostnadene, og i praksis innstille på å tildele full finansiering av den 379 

øvrige aktiviteten og driften. 380 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele DNS 2 555 000 kroner.   381 



  

 

 

 
29 

Oslostudentenes Idrettsklubb (OSI) 382 

 383 
 

OSI er en viktig bidragsyter for studentenes helse og trivsel. Søknaden redegjør for bruk av semesteravgiften 384 

på en god måte, selv om den dog er noe lang. OSI viser til en stabil økonomistyring, og vi i budsjettkomiteen 385 

ønsker ikke at et kutt skal forårsake reduksjon i aktiviteten for studentene. Treningstilbud og samholdet OSI 386 

skaper for en stor gruppe studenter er et viktig velferdstilbud til studenter i Oslo og Lillestrøm. 387 

Budsjettkomiteen påpeker til OSI at de har budsjettert med et tilskudd av semesteravgiften på 2 500 000 388 

kroner, og de uttrykker ikke godt nok for hvorfor de har søkt om 150 000 kroner mer enn budsjettert. 389 

Budsjettkomiteen ser derfor på 2 500 000 kroner som den reelle søknadssummen og det reelle behovet. 390 

Budsjettkomiteen stusser over at OSI har ca. 1 000 studenter i kø for å bli medlem, men bemerker at de 391 

likevel har ca. 15 % av medlemmer som ikke er studenter. Budsjettkomiteen mener studentene må 392 

prioriteres og at OSI har en god mulighet til å prioritere dem, men velger det bort. Budsjettkomiteen velger 393 

på bakgrunn av disse 15 % av medlemmene som ikke er studenter å kutte tilsvarende prosent av budsjettert 394 

sum. 395 

Budsjettkomiteen i år som i fjor, påpekte for organisasjonen at de mangler et oversiktlig langtidsbudsjett, OSI 396 

svarer ved å si at det ikke er vits fordi utgifter og inntekter er såpass variabelt. Budsjettkomiteen anerkjenner 397 

at det kan være vanskelig å forutse behovet for midler og drift, men mener at vi ikke har fått tilstrekkelig 398 

oversikt. Velferdstinget ber om et langtidsbudsjett for å få oversikt over planlagt aktivitet og bruken av 399 

semesteravgiften. Budsjettkomiteen mener at langtidsbudsjettet er en del av kriteriene av en god grunn. 400 

Budsjettkomiteen påpeker at å ikke levere et fullstendig langtidsbudsjett medfører å ha sendt en ufullstendig 401 

søknad og at organisasjonen ikke er støtteberettiget ettersom de ikke har fått innvilget et offisielt unntak, 402 

men velger likevel å innvilge støtte fordi budsjettkomiteen anerkjenner viktigheten av et godt og variert, 403 

tilgjengelig studentidrettstilbud og ønsker at mer kutt i OSI skal gå ut over medlemmene. 404 
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Budsjettkomiteen ønsker å påpeke at tildelingskriteriene er tydelige på at Velferdstingets logo skal være 405 

synlige på nettsider, skriftlig informasjonsmateriell samt på bekledning brukt for å representere 406 

organisasjonen (idrettsdrakter, gensere, t-skjorter og liknende). OSI har ikke tilstrekkelig profilering på alle 407 

sine drakter og har ikke levert en oversikt over/beretning som viser til hvilken grad profilering er gjennomført 408 

som de er pliktige til etter Kultur- og mediepolitiske tildelingskriterier § 6-1, linje 199-200. 409 

Budsjettkomiteen ønsker å tildele dem summen nevnt under, men gir OSI frem til 1. februar 2025 på å sende 410 

en beretning som viser til hvilken grad profilering er gjennomført. Om ikke dette gjennomføres foretar 411 

Velferdstinget seg retten til å trekke tilbake 50 000 kroner fra tildelt sum, og overføre midlene til Kulturstyrets 412 

tildelingssum. 413 

Om ikke praksisen om å sende fullstendig langtidsbudsjett endres bør Velferdstinget ta stilling til om det er 414 

grunnlag for en offisiell unntagelse fra tildelingskriteriet eller om OSI ikke følger tildelingskriteriene og ikke 415 

er søknadsberettiget. 416 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele OSI 2 125 000 kroner.  417 
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BI Athletics  418 

 419 
Vi i budsjettkomiteen anerkjenner den jobben BI Athletics gjør og det tilbudet de gir til sine medlemmer. 420 

Tilbudet er viktig for å bidra til studenters helse og trivsel. 421 

BI Athletics har i søknaden søkt om 1 260 000 kroner, men budsjetterer i budsjettet med en inntekt fra 422 

semesteravgiften til 730 000 kroner. Budsjettkomiteen ser dermed på 730 000 kroner som full søknadssum 423 

og det reelle behovet i søknaden. Budsjettkomiteen påpeker at BI Athletics har økt medlemskontingenten sin 424 

fra 200 kroner til 300 kroner, og ønsker ikke at store kutt i BI Athletics skal gå ut over medlemmene. 425 

Budsjettkomiteen ser derimot at BI Athletics bør iverksette tiltak for å senke medlemskontingenten for å sikre 426 

et tilgjengelig tilbud. 427 

I år igjen har BI Athletics bedt om at semesteravgiften skal gå til «bot», budsjettkomiteen påpeker at de ikke 428 

har hatt behov for den søkte summen de siste årene. Budsjettkomiteen reduserer derfor budsjettert sum for 429 

å imøtekomme reelt behov. 430 

Budsjettkomiteen ønsker å påpeke at tildelingskriteriene er tydelige på at Velferdstingets logo skal være 431 

synlige på nettsider, skriftlig informasjonsmateriell samt på bekledning brukt for å representere 432 

organisasjonen (idrettsdrakter, gensere, t-skjorter og liknende). BI Athletics har ikke profilering på noen av 433 

sine drakter og har ikke levert en oversikt over/beretning som viser til hvilken grad profilering er gjennomført 434 

som de er pliktige til etter Kultur- og mediepolitiske tildelingskriterier § 6-1, linje 199-200. 435 

Budsjettkomiteen ønsker å tildele dem summen nevnt under, men gir BI Athletics frem til 1. februar 2025 å 436 

sende beretning som viser til hvilken grad profilering er gjennomført. Om ikke dette gjennomføres foretar 437 

Arbeidsutvalget seg retten til å trekke tilbake 50 000 kroner fra tildelt sum, og overføre midlene til 438 

Kulturstyrets tildelingssum. 439 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele BI Athletics 715 000 kroner.  440 

  441 



  

 

 

 
32 

JUSSBUSS 442 

443 
Budsjettkomiteen anser Jussbuss som et svært viktig juridisk organ for studenter som søker juridisk bistand. 444 

Jussbuss bidrar til å gi rom for juridisk bistand til svakerestilte og studenter, samtidig som det er et godt miljø 445 

for kompetanseutvikling for jusstudenter. 446 

Budsjettkomiteen ønsker å innstille på full sum til Jussbuss og anser bruken av semesteravgiften som et viktig 447 

bidrag Velferdstinget kan gjøre for å sikre arbeid med rettsikkerhet for studenter, og direkte påvirke 448 

studentvelferden til det bedre for alle studenter. 449 

Budsjettkomiteen anerkjenner innsatsen for å sikre tilgjengelig rettshjelp, og roser arbeidet med å finansiere 450 

tolk i saker hvor det er nødvendig. 451 

Budsjettkomiteen ser at midlene det søkes om kommer studentene til gode. I tillegg er søknadssummen av 452 

totalt budsjett lav, sammenlignet med antallet studenter de bistår. 453 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Jussbuss 445 000 kroner. 454 
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Juridisk Rådgivning for Kvinner (JURK) 455 

 

Budsjettkomiteen anser JURK som et svært viktig juridisk organ for studenter som søker juridisk bistand. JURK 456 

bidrar til å gi rom for juridisk bistand til svakerestilte og studenter, samtidig som det er et godt miljø for 457 

kompetanseutvikling for jusstudenter. 458 

Budsjettkomiteen ønsker å innstille på full sum til JURK og anser bruken av semesteravgiften som et viktig 459 

bidrag Velferdstinget kan gjøre for å sikre arbeid med rettsikkerhet for studenter, og direkte påvirke 460 

studentvelferden til det bedre for alle studenter. Budsjettkomiteen anser omprioriteringen av studietur til 461 

seminar som et godt tiltak for å treffe flere studenter. 462 

Budsjettkomiteen ser at pengene det søkes om kommer studentene til gode. I tillegg er søknadssummen av 463 

totalt budsjett lav, sammenlignet med antallet studenter de bistår. 464 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele JURK 445 000 kr.  465 
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Kulturstyret 466 

 

 467 
Kulturstyret er en utrolig viktig aktør i finansieringen av den delen av studentfrivilligheten i Oslo og Akershus 468 

som ikke får støtte direkte gjennom tildelingsmøtet. Budsjettkomiteen mener derfor at en tilstrekkelig 469 

finansiering av Kulturstyrets virksomhet er viktig og en god prioritering. 470 

Kulturstyret fikk tildelt høyere sum enn opprinnelig søkt på fjorårets tildelingsmøte. Budsjettkomiteen ser i 471 

år at behovet for midler fra semesteravgiften i 2025 er større hos andre søkerorganisasjoner, og innstiller på 472 

å redusere summen til Kulturstyret. Budsjettkomiteen anerkjenner Kulturstyrets viktige arbeid for Oslo og 473 

Lillestrøms studentfrivillighet, og innstiller likevel en sum som er på 635 000 kroner mer enn fjorårets 474 

tilskudd. 475 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Kulturstyret 4 475 000 kroner. 476 


